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4- IMPULS I CONTROL DE 
L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Francesc Casals Pantebre, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 15 
de setembre del 2006, relativa a la fixació de les 
tarifes de la ITV, i d’acord amb els articles 18 i 129 
del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 1022). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A Sindicatura 
El sotasignat, Francesc Casals Pantebre, conseller 
general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, 
d’acord amb el que disposen els articles 129 i 
següents del Reglament del Consell General, passo a 
formular la següent pregunta perquè sigui resposta 
pel Govern, de forma oral, davant del Ple del Consell 
General. 

Malgrat que el Govern hagi decidit externalitzar-lo, 
el servei d’Inspecció Tècnica de Vehicles continua 
essent un servei públic, i d’ús obligatori pels seus 
usuaris. 

Donades aquestes circumstàncies, 

Pregunto: 

Té el Govern la intenció d’intervenir en la fixació de 
les tarifes de la ITV, prop de l’empresa 
concessionària? 

Si la resposta és afirmativa, fins a quin percentatge 
de l’actual tarifa pensa permetre que s’augmentin? 

En els termes precedents queda formulada la 
pregunta al Govern. 

Andorra la Vella, 15 de setembre del 2006 

Francesc Casals Pantebre  
Conseller general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Esteve López Montanya, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 15 
de setembre del 2006, relativa a la previsió de 
l’evolució demogràfica del Principat segons 
l’estudi de McKinsey, i d’acord amb els articles 18 i 
129 del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 1031). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, formulo la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 
davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 
previsió de l’evolució demogràfica del Principat 
segons l’estudi de McKinsey 

En l’apartat titulat “projecció i objectius de 
creixement segons l’estudi de MCKinsey” de la 
memòria del Projecte de Llei d’inversions estrangeres 
al Principat d’Andorra, podem llegir, entre d’altres 
dades, que la població a Andorra arribaria als 80.590 
habitants l’any 2020 davant els 76.880 habitants de 
l’any 2004.  

Atès que en la còpia de l’informe McKinsey que el 
Govern, a demanda de la Sindicatura, va fer arribar a 
tots els consellers generals com a documentació 
acompanyatòria al Projecte de llei esmentat no hem 
pogut trobar la més mínima referència a aquesta 
dada, que la població d’Andorra de l’any 2005, 
segons dades oficials, era de 78.549 habitants i tenint 
en compte l’evolució demogràfica del Principat 
durant els darrers anys, es pregunta: 

En quines variables demogràfiques (increment o 
decrement de la immigració o de l’emigració, de les 
taxes de natalitat o mortalitat, etc.) es basa l’estudi 
de McKinsey per estimar que la població d’Andorra 
serà de 80.590 habitants l’any 2020? 

Casa de la Vall, 15 de setembre de 2006 

Esteve López i Montanya  
Conseller general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata 
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Francesc Rodríguez Rossa, conseller general del 
Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 
data 15 de setembre del 2006, relativa a la 
realització i la gestió del cens de població, i d’acord 
amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 
seva publicació, (Reg. Núm. 1032). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, Conseller General del Grup 
parlamentari Socialdemòcrata, en base a les 
disposicions del Capítol IV del Títol IV del 
Reglament del Consell General, formula la següent 
pregunta al Govern per que sigui resposta de forma 
oral. 

Pregunta al Govern 

El dia 19 de juny del 2003 el Consell General va 
adoptar, per unanimitat, la resolució següent: 
“S’insta el Govern a què adopti de forma immediata 
les disposicions necessàries per a l’aprovació de la 
normativa relativa a la realització i gestió del cens de 
població.”. En base a aquest enunciat es demana: 

Quines han estat les disposicions adoptades pel 
Govern per donar compliment a aquest acord del 
Consell General? 

Casa de la Vall, quinze de setembre del 2006 

Francesc Rodríguez Rossa  
Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Vicenç Alay Ferrer, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 15 
de setembre del 2006, relativa a la senyalització 
viària en la zona d’influència del Túnel del Pont 
Pla, i d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament 
del Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 
ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1033). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, formulo la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 
davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern en relació a la 
senyalització viària en la zona d’influència del 
Túnel del Pont Pla 

El Codi de la Circulació d’Andorra, llei aprovada pel 
Consell General el 10 de juny de 1999, estableix les 
normes que fan referència a la senyalització viària, 
amb especificació detallada de tots els tipus de 
senyals, de les seves característiques i del seu ordre 
de prioritat. 

La posada en funcionament del nou túnel del Pont 
Pla ha obligat l’administració a dotar la via amb els 
senyals corresponents, amb indicadors verticals i 
lluminosos que fan referència a diferents 
circumstàncies de la circulació (límits de velocitat, 
prohibicions de circulació, informació de carreteres i 
direccions, etc.). 

Atès l’exposat es demana al Govern: 

Quina ha estat la lògica de senyalització del Túnel 
del Pont Pla, tant pel que fa als senyals de perill, als 
senyals preceptius, als senyals informatius o altres 
senyals inclosos en el Codi de la Circulació? 

Creu el Govern que la senyalització en qüestió és la 
correcta i que respon a les exigències de seguretat i 
d’informació necessàries per a una bona circulació? 

Casa de la Vall, 15 de setembre de 2006 

Vicenç Alay Ferrer 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Jordi Font Mariné, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 15 
de setembre del 2006, relativa al sector d’empreses 
dedicades al lloguer d’apartaments turístics, i 
d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 
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Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 
ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1034). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general, membre del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposen els articles 129 i següents del Reglament del 
Consell General, passo a formular la següent 
pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
oral, davant el Ple del Consell General: 

Pregunta que es formula al Govern en relació al 
sector d’empreses dedicades al lloguer 
d’apartaments turístics 

Atesa l’actual situació de conflicte existent entre el 
sector d’empreses dedicades al lloguer d’apartaments 
turístics i el seu ministeri de tutela, el Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata vol saber i, per tant, 
pregunta al Govern: 

Quin és realment l’estat d’aquesta relació i quines 
mesures ha pres o pensa prendre el Govern per 
estimular i dotar de mitjans aquest sector tan 
important per la ja malmesa economia del nostre 
país? 

En els termes precedents queda formulada la 
pregunta al Govern que haurà de ser resposta 
oralment davant el Ple del Consell General. 

Casa de la Vall, 15 de setembre de 2006 

Jordi Font Mariné  
Conseller general 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Francesc Rodríguez Rossa, conseller general del 
Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 
data 15 de setembre del 2006, relativa al mòdul per 
a menors al Centre penitenciari, i d’acord amb els 
articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 
ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 1035). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general del Grup 
parlamentari Socialdemòcrata, en base a les 
disposicions del Capítol IV del Títol IV del 
Reglament del Consell General, formula la següent 
pregunta al Govern per que sigui resposta de forma 
oral. 

Pregunta al Govern 

Segons algunes notícies aparegudes a la premsa les 
darreres setmanes, sembla que el Govern ha 
descartat habilitar un mòdul per a menors al Centre 
penitenciari. En base a aquestes afirmacions 
periodístiques es demana: 

És cert que el Govern ha descartat l’habilitació d’un 
mòdul per a menors al Centre penitenciari? 

En cas de resposta afirmativa, quins han estat els 
motius que han portat el Govern a adoptar aquesta 
decisió? 

Casa de la Vall, quinze de setembre del 2006 

Francesc Rodríguez Rossa  
Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Ricard de Haro Jiménez, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 15 
de setembre del 2006, relativa a la implementació 
de l’anomenat “carril bus”, i d’acord amb els 
articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 
ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 1036). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general, membre del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposen els articles 129 i següents del Reglament del 
Consell General, passo a formular la següent 
pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
oral, davant el Ple del Consell General: 
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Pregunta que es formula al Govern en relació a la 
implementació de l’anomenat «carril bus» 

El passat 6 de setembre va tenir lloc l’acte inaugural 
de l’anomenat «carril bus». Davant els trastorns en 
la circulació viària que han provocat tant les obres 
encaminades a l’habilitació del referit carril com a la 
seva posada en funcionament, es pregunta al 
Govern: 

- Quins criteris s’han adoptat des de Govern per a la 
posada en funcionament del «carril bus», és a dir, 
quin mètode s’ha seguit per a l’habilitació del carril i 
quines mesures s’han adoptat per informar tant els 
usuaris del nou servei públic com els conductors de 
vehicles.  

En els termes precedents queda formulada la 
pregunta al Govern que haurà de ser resposta 
oralment davant el Ple del Consell General. 

Casa de la Vall, 15 de setembre de 2006 

Ricard de Haro Jiménez 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Jaume Bartumeu Cassany, president del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 15 
de setembre del 2006, relativa al procediment de 
ratificació del Conveni penal sobre la corrupció 
del Consell d’Europa, i d’acord amb els articles 18 i 
129 del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 1037). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
Jaume Bartumeu Cassany, conseller general, actuant 
en aquest acte en qualitat de president del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposen els articles 129 i següents del Reglament del 
Consell General, passo a formular la següent 
pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
oral, davant el Ple del Consell General: 

Pregunta que es formula al Govern en relació al 
procediment de ratificació del Conveni penal 
sobre la corrupció del Consell d’Europa 

Motivació: 

En el marc del debat sobre l’orientació política del 
Govern que es va celebrar al Consell General el 
passat mes de juny es va adoptar una resolució -
inicialment presentada pel Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata i posteriorment objecte d’una 
transacció que va permetre la seva adopció per 
assentiment- que instava al Govern a tenir 
presentada abans del primer de març del 2007 la 
proposta de ratificació pel Consell de l’adhesió 
d’Andorra al Conveni penal sobre la corrupció del 
Consell d’Europa. 

Atesa la proximitat de la data assenyalada es 
pregunta al Govern: 

Quins tràmits ha endegat i com es troba l’evolució 
dels mateixos per a poder donar l’escaient 
compliment a la resolució del Consell General del 30 
de juny del 2006? 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Jaume Bartumeu Cassany  
President 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Vicenç Alay Ferrer, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 15 
de setembre del 2006, relativa a un problema de 
males olors originat, possiblement, en el Centre de 
Tractament de Residus, i d’acord amb els articles 
18 i 129 del Reglament del Consell General ha 
acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 1038). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, formulo la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 
davant el Ple del Consell General. 
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Pregunta que es formula al Govern en relació a un 
problema de males olors originat, possiblement, en 
el Centre de Tractament de Residus 

El passat mes d’agost, i durant dos o tres dies, es va 
produir un seriós problema de males olors en la zona 
de la carretera de La Comella -detectable fins al 
carrer Prat de la Creu d’Andorra la Vella-  la qual 
cosa va donar peu a múltiples queixes davant el 
Comú per les greus molèsties que aquestes olors 
arribaven a provocar. 

Per la informació de que disposem, tot sembla 
indicar que les olors provenien del Centre de 
Tractament de Residus, coincidint amb el període de 
proves en calent del forn i la necessària acumulació 
de residus per a poder-les dur a terme. 

En base a l’exposat, es demana: 

Quina ha estat la causa del problema, quines han 
estat les actuacions del Govern per donar-li solució i 
quines possibilitats hi ha que l’incident hagi tingut 
més abast que les molèsties denunciades  (fenòmens 
de lixiviació, etc.) ? 

Essent com és el Centre de Tractament de Residus 
una instal·lació complexa i amb fortes implicacions 
en la salut i en el confort de les persones, quins han 
estat els resultats de les proves efectuades fins a la 
data i com valora el Govern el risc de que es tornin a 
produir aquest o altres tipus d’incident? 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Vicenç Alay Ferrer 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 15 de 
setembre del 2006, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 
Josep Dallerès Codina, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 15 
de setembre del 2006, relativa a les condicions 
laborals dels auxiliars de pati i menjador de 
l’escola andorrana, i d’acord amb els articles 18 i 
129 del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 1039). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, conseller general, membre del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposen els articles 129 i següents del Reglament del 
Consell General, passo a formular la següent 
pregunta perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
oral, davant el Ple del Consell General: 

Pregunta que es formula al Govern en relació a les 
condicions laborals dels auxiliars de pati i 
menjador de l’escola andorrana 

Des que, al 2003, el servei de les auxiliars de pati i 
menjador a l’Escola Andorrana, va passar a ser 
gestionat per una empresa privada, no és la primera 
vegada que el malestar, en particular pel que fa tant 
a la precarietat de la feina com a la de les condicions 
salarials, fa saltar un timbre d’alarma. Aquest 
col·lectiu ha hagut de fer front una vegada més a una 
situació d’incertesa, generat per una manca 
d’informació precisa, o per informacions 
contradictòries que els han propiciat una situació 
d’inseguretat. Tot plegat ha fet néixer un legítim 
sentiment d’indignació no propici, al nostre 
entendre, a un bon desenvolupament de la tasca que 
han de dur a terme. No deixa de ser preocupant si es 
té en compte, en particular, el decret del programa 
d’educació maternal de formació andorrana, de 10-
09-1997 en el punt que fa referència a les formes 
d’organització i activitats humanes, que no deixa de 
ser el punt de partida de tal situació. 

El Grup Parlamentari Socialdemòcrata ja va 
manifestar tant la seva posició sobre la qüestió com 
els seus dubtes en les preguntes formulades al 
Govern: una escrita a l’abril del 2002 i dues orals, la 
primera el juny d’aquell mateix any i la segona al 
desembre del 2004. 

És enriquidor llegir al Butlletí del Consell General les 
respostes donades pels respectius ministres 
d’Educació: és enriquidor, sobretot, al meu entendre, 
per prendre bona nota del que no hauria de fer un 
polític: dir que farà blanc i després, sense cap més 
comunicació, fer negre. 

Una vegada més, en el moment de reprendre el curs 
escolar, les auxiliars de pati i menjador de l’Escola 
Andorrana han tornat a ser notícia, i han tornat a 
ser-ho perquè, per les raons que sigui, les condicions 
laborals no sempre han estat mantingudes en el 
moment de la contractació per la nova empresa 
concessionària del servei. 

Al llarg de la curta història que va del 2003 al 2006 
ens cal constatar que ja hi ha hagut un any en que 
aquest personal, que no és precisament el que més 
cobra, no ha vist el sou incrementat amb l’IPC 
corresponent, i així ho reconeixia el propi Ministre 
en el ple del Consell. 
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Malgrat això, el plec de bases de 28 de juny del 2006, 
no tenia en compte cap element que pogués obligar 
l’empresa no sols a la contractació del personal que 
ve desenvolupant aquesta tasca des d’anys sinó que 
tampoc a mantenir el sou horari que venien cobrant 
incrementat amb l’IPC (que haurien hagut de cobrar 
des del gener i que, pel que tenim entès, no se’ls va 
fer efectiu). Es tractava d’un dels compromisos 
contrets pel Ministre l’any 2003 en el moment de la 
privatització del servei. 

Tenint en compte, d’una banda els diferents 
disfuncionaments que s’han pogut constatar i que no 
és de descartar que continuïn produint-se, si es 
continua amb l’actual sistema i d’altra les raons 
essencials per les quals els diferents ministres van 
defensar l’ “externalització” del servei, a saber: les 
dificultats per adequar la contractació d’aquest tipus 
de personal a la Llei de la Funció Pública,  

Demano: 

No fóra més senzill plantejar la modificació de la Llei 
de la Funció pública per tal que des de l’esperit de la 
Llei de l’Escola Andorrana i dels decrets que la 
desenvolupen aquest personal depengués 
directament de Govern com era el cas en un 
principi? 

En els termes precedents queda formulada la 
pregunta al Govern que haurà de ser resposta 
oralment davant el Ple del Consell General. 

Casa de la Vall, 15 de setembre de 2006 

Josep Dallerès Codina 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 25 de setembre del 2006, dilluns, a les 
11.00h, se celebrarà a la sala de reunions públiques 
de Casa de la Vall, una sessió informativa pública del 
M. I. Sr. Antoni Puigdellívol Riberaygua, ministre de 
Turisme i Medi Ambient, el M.I. Sr. Joel Font 
Coma, ministre d’Economia, el M.I. Sr. Manel Pons 
Pifarré, ministre d’Urbanisme i Ordenament 
Territorial, el M. I. Sr. Ferran Mirapeix Lucas, 
ministre de Finances, i el Sr. Sergi Nadal, secretari 
d’Estat de l’Agència Andorra 2020, davant de la 
Comissió Legislativa d’Economia, amb l'ordre del dia 
següent: 

Punt Únic: Compareixença, per iniciativa pròpia, del 
M.I. Sr. Antoni Puigdellívol Riberaygua, ministre de 
Turisme i Medi Ambient, el M. I. Sr. Joel Font 

Coma, ministre d’Economia, el M.I. Sr. Manel Pons 
Pifarré, ministre d’Urbanisme i Ordenament 
Territorial, el M.I. Sr. Ferran Mirapeix Lucas, 
ministre de Finances, i el Sr. Sergi Nadal, secretari 
d’Estat de l’Agència Andorra 2020, per presentar el 
Pla Andorra 2020. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

Avís 

El proper dia 5 d’octubre del 2006, dijous, a les 
10.00h, se celebrarà a la sala de reunions públiques 
de Casa de la Vall, una sessió informativa pública de 
la M. I. Sra. Roser Bastida Areny, ministra 
d’Educació i Formació Professional, davant de la 
Comissió Legislativa d’Educació, Recerca, Cultura i 
Esports, amb l’ordre del dia següent: 

Punt Únic: Compareixença de la M. I. Sra. Roser 
Bastida Areny, ministra d’Educació i Formació 
Professional, per informar sobre els següents temes: 

- inici del curs escolar 2006-2007 

- presentació dels eixos de treball del curs escolar 
2006-2007. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 14 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

Avís 

El proper dia 26 de setembre del 2006, dimarts, a les 
16.00h, se celebrarà a la Casa de la Vall, una sessió 
ordinària del Consell General, amb l'ordre del dia 
següent: 

Punt Únic: Preguntes al Govern amb resposta oral. 
(segons llistat annex) 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 15 de setembre del 2006 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 
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Llistat de preguntes al Govern amb resposta oral 
disponibles per a la sessió del dia 26 de setembre 
del 2006 
1. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 
per la M. I. Sr. Francesc Casals Pantebre, conseller 
general del Grup Parlamentari Soialdemòcrata, per 
escrit de data 15 de setembre del 2006, relativa a la 
fixació de les tarifes de la ITV, (Reg. Núm. 1022). 

2. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 
pel M. I. Sr. Esteve López Montanya, conseller 
general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per 
escrit de data 15 de setembre del 2006, relativa a la 
previsió de l’evolució demogràfica del Principat 
segons l’estudi de McKinsey, (Reg. Núm. 1031). 

3. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 
pel M. I. Sr. Francesc Rodríguez Rossa, conseller 
general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per 
escrit de data 15 de setembre del 2006, relativa a la 
realització i la gestió del cens de població, (Reg. 
Núm. 1032). 

4. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 
pel M. I. Sr. Vicenç Alay Ferrer, conseller general 
del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 
data 15 de setembre del 2006, relativa a la 
senyalització viària en la zona d’influència del 
Túnel del Pont Pla, (Reg. Núm. 1033). 

5. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 
pel M. I. Sr. Jordi Font Mariné, conseller general del 
Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 
data 15 de setembre del 2006, relativa al sector 
d’empreses dedicades al lloguer d’apartaments 
turístics, (Reg. Núm. 1034). 

6. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 
pel M. I. Sr. Francesc Rodríguez Rossa, conseller 
general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per 
escrit de data 15 de setembre del 2006, relativa al 
mòdul per a menors al Centre penitenciari, (Reg. 
Núm. 1035). 

7. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 
pel M. I. Sr. Ricard de Haro Jiménez, conseller 
general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per 
escrit de data 15 de setembre del 2006, relativa a la 
implementació de l’anomenat “carril bus”, (Reg. 
Núm. 1036). 

8. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 
pel M. I. Sr. Jaume Bartumeu Cassany, president del 
Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 
data 15 de setembre del 2006, relativa al 
procediment de ratificació del Conveni penal 
sobre la corrupció del Consell d’Europa, (Reg. 
Núm. 1037). 

9. Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 
pel M. I. Sr. Vicenç Alay Ferrer, conseller general 
del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de 

data 15 de setembre del 2006, relativa a un 
problema de males olors originat, possiblement, en 
el Centre de Tractament de Residus, (Reg. Núm. 
1038). 

10. Pregunta amb resposta oral del Govern 
presentada pel M. I. Sr. Josep Dallerès Codina, 
conseller general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, per escrit de data 15 de setembre 
del 2006, relativa a les condicions laborals dels 
auxiliars de pati i menjador de l’escola andorrana, 
(Reg. Núm. 1039). 
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